
 

 

Dordrecht, 16 november 2020 
 
Artikel 40 vragen RvO over de Nieuwe Dordtse Biesbosch 
 
Geachte college, 
 
In de raad van 19 februari 2019 is een motie aangenomen met als titel “In de Nieuwe 
Hollandse Biesbosch is ook voldoende plaats voor loslopende honden”. Naar aanleiding van 
deze motie is besloten het gebruik van het intensieve dagrecreatieterrein te evalueren. We 
hebben inmiddels een zeer goed voorjaar en een warme zomer achter de rug. Een periode 
bovendien waarin vele mensen thuis moesten werken en door de sluiting van sportscholen en 
andere gelegenheden veel mensen naar buiten gingen om te wandelen of te sporten.  

Dat hebben de vragenstellers ook regelmatig zelf geconstateerd. In het gebied van de Nieuwe 
Dordtse Biesbosch was het bij tijden behoorlijk druk met sporters, wandelaars, vogelaars en 
fotografen. We hebben ook moeten constateren dat al deze drukte vrijwel volledig aan het 
zeer ruime strakke grasveld met een hoog onderhoudsniveau, speciaal ingericht voor intensief 
gebruik, voorbijgegaan.  

Ook hebben zijn ons, toen we onlangs met een vertegenwoordiger van het Dordtse 
hondenplatform, door het gebied liepen twee zaken opgevallen: 

1. Het mindervalidenpad is niet toegankelijk voor mensen met een rolstoel en 
scootmobiel. Tenzij voorzien van rupsbanden en een fikse motor. Dit vanwege de 
slechte staat van de paden en de fikse hellingen die hier en daar moeten worden 
genomen. Zelfs valide wandelaars moeten stevige schoenen aan en oppassen hun 
enkels niet te verzwikken. Bovendien is er een brug zonder enige rand die voorkomt 
dat een rolstoel in het water belandt.  

2. Al wandelend door het gebied kwamen we halverwege het gebied vlak bij de Zeedijk 
een ‘verboden voor onbevoegden’ bord tegen. Op het bord bij de ingang van het 
gebied hebben wij niet kunnen zien dat er delen niet toegankelijk zijn.  

Tenslotte is ons ter ore gekomen dat er een verzoek bij de gemeente ligt het maaibeleid van 
het grasveld voor intensief gebruik aan te passen naar minder intensief zodat er een meer 
divers en natuurlijk gebied ontstaat. 

Op grond van het bovenstaande hebben wij de volgende vragen. 

1. Kent u een verzoek om het maaibeleid aan te passen? Bent u daartoe bereid? Zo ja, 
waarom en zo neen, waarom niet? 
 

2. T.a.v. het mindervalidenpad. 
Allereerst een definitie van fysieke toegankelijkheid zoals het staat beschreven in het 
handboek voor Integraal Toegankelijkheid Standaard. “de eigenschap van de 



buitenruimte, gebouwen, woningen en vervoer die maakt dat mensen-divers zoals zij 
zijn- er kunnen doen wat ze er volgens de bestemming moeten kunnen doen. “ 
Op het bord aan het begin van de Haniapolder staat duidelijk:  
‘Route Haniasluis: 2.2 km, geschikt voor minder validen.’ 
Zoals hierboven beschreven voldoet dit pad dus in het geheel niet.  
Het hondenplatform en Groen en Handicap hebben er sinds mei 2019 aandacht voor 
gevraagd. In de zomer 2020 zouden er in het gebied aanpassingen volgen en dan 
zouden de aanbevelingen worden meegenomen. 
Dit leidt tot de volgende vragen: 
Zijn de eisen om dit pad conform de richtlijnen in te richten meegenomen in het 
bestek? Zo neen, waarom niet en zo ja, waarom is er dan niet gecontroleerd of dit 
conform is uitgevoerd dan wel is er niets met de constateringen dat dit niet voldoet 
gedaan (tot op heden)? 
 
Gaat u dit nog aanpassen conform de richtlijnen en zo ja wanneer? Zo niet, waarom 
niet?1 

 

3. Het hondenuitlaatgebied (losloop gebied). Bij de besprekingen van de bovengenoemde 
motie hebben wij gevraagd om in de periode van oktober tot en met maart ook dit 
gebied vrij te geven voor hondenbezitters. In die perioden wordt er niet of nauwelijks 
gerecreëerd. We hebben nu geconstateerd dat het hele jaar door er geen gebruik van 
wordt gemaakt.  
De wethouder zou deze mogelijkheid nog bekijken en meenemen in een evaluatie in 
2021. Daarbij is aangegeven dat enkele fracties daarop eerder zouden terugkomen als 
daar aanleiding toe is. Nu er totaal geen gebruik van wordt gemaakt is nog langer 
wachten naar onze mening niet aan de orde. 
 
Bent u het met ons eens dat dit terrein kennelijk aan geen enkele behoefte voldoet en 
dat dit beter vrij gegeven kan worden voor hondenbezitters en hun honden en het 
maaibeleid wellicht ook wat minder intensief kan? Zo ja, per wanneer bent u bereid 
dat in te voeren en zo neen, waarom niet? 
 
 
 
In afwachting van uw antwoord, 
 
M.Merx    K.Kruger 
Dordtse VVD    GroenLinksDordrecht 
 

 

                                                           
1 Om de route als rolstoel toegankelijk of geschikt voor invaliden aan te merken zou dit 
moeten voldoen aan hetgeen vermeld staat in het handboek "samen op pad" of de ITs-
criteria: https://www.pbtconsult.nl/ontwerprichtlijnen/itstandaard/213/56/ 
 


